
 

 

 

  

 

FMK Noteringar vid stormöte 

Datum: 2025-04-06 kl 16.00 – Fagersta MKs klubblokal  

1. Ordförande hälsade alla välkomna. 
2. Genomgång av kvällens agenda. Inga punkter tillkom. 
3. Deltagarlistan skickades runt.  
4. Det fanns inga kommentarer på föregående stormötes-noteringar i oktober 2024. 
5. Verksamhetsplan 2025 

Vi gick igenom årets aktiviteter och gjorde vissa kommentarer, Johan Andersson 
jobbar t ex föredömligt som utbildningsansvarig i klubben. KM och 
Träningssträckan, se nedan. FMKs funktionärer har ett bra tillfälle att vara 
funktionär i andra tävlingar på Midnattssolsrallyt den 11-12 juli. En av 
huvuduppgifterna för vårt folkraceutskott är ju att hitta en lämplig plats för att 
bygga en motorbana. Om vi skulle få tillgång till ett passande område så blir det 
ett stort gemensamt arbete för klubben att förverkliga det målet och den 
drömmen. 

6. Valberedning SDF 
Enligt beslut i SDF så är det flera klubbar som varje år är ansvariga för 
valberedningen och i år är vi en av klubbarna. FMK/Bengt är sammankallande i 
gruppen. Nästa årsmöte för distriktet ligger i februari 2026.  

7. Rally Bergslagen/FMK, Kolsva och Ludvika 
Det är ett mycket optimistiskt, entusiastiskt och ambitiöst arbete i gruppen för 
Rally Bergslagen. Det blir den 4e tävlingen i SRC och tävlingen går över sju 
sträckor. FMK är ansvariga för 2 och helst 3 sträckor. Två sträckchefer är klara för 
oss och det vore mycket bra om vi kunde få ytterligare en sträckchef. Intresserade 
hör av sig till Miken.  

8. Vår träningssträcka 
Vill vi köra träning på vår skogsväg? Återkom med förslag när/var/hur?  
Vi behöver dock göra lite mer administration för att kunna använda vår sträcka. 
Staffan kan göra det som behövs på nätet och Stefan Palmer gör enligt tidigare 
beslut de praktiska som behövs för att få komplett tillstånd. 



 

 

9. Klubbkläder via Miken 
Den som är intresserad av klubbkläder – hör av dig till Miken. Det är redan några 
som beställt klubbkläder via Miken från Profileriet. 

10. Sekreterarfrågan 
Ann vill enligt tidigare önskemål bli avlastad i sekreterar-rollen. Flera personer har 
tillfrågats men ingen har anmält intresse.  

11. Klubbkänslan 
Hur tycker mötet att klubbkänslan är? Vår klubblokal har ju blivit betydligt 
förändrad men möjligheter finns ju fortfarande att få till en bra yta för våra 
måndagsmöten. (Styrelsemötena fungerar lika bra som tidigare.) Det finns 
önskemål att köpa in nya, mer bekväma möbler och det är inga problem alls. 
Frågan är bara hur vill medlemmarna att möblerna ska se ut? Ikea? Mio? Jysk. 
Återkom med önskemål. Måndagskvällarna har en stadig grupp av deltagare men 
sen är det svårare att få fler att engagera sig i klubbens styrelse/arbete och 
aktiviteter. Mötet beslöt därför att prova med att köra styrelsemöte varannan 
månad. Nästa möte är bestämt till måndagen den 9 juni, kl 18.00. Styrelsemötet i 
maj är följaktligen inställt. 

12. Funktionärslotteriet 
Mötet beslöt att koncentrera funktionärslotteriet till Rally Bergslagen. Är man 
funktionär så erhåller man 1 lott. Ingen skillnad på vilken uppgift man har, alla 
roller ger 1 lott. Vidare beslöts att i år håller vi årsmöte och funktionärsfest på 
samma dag. Förslagsvis, lördagen den 22 november. 

13. En KM-tävling, i så fall hur? 
Två förslag kom upp på mötet: Antingen kör vi KM på vår träningssträcka eller så 
utser vi en tävling i vår omgivning som ”vårt” KM. T ex Sala-tävling eller Norbergs 
tävling i höst. Styrelsen tar tacksam emot förslag och idéer hur våra aktiva vill 
genomföra KMet. 
 
Mötet avslutades med kaffe och ordförande tackade för ett positivt och bra 
stormöte med många bra diskussioner och förslag som det togs beslut på. 

 
      Vid pennan 2025-04-06/ Ann Svensson 


